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Protokół 

z posiedzenia Komisji Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego 

Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 13 czerwca 2018r. o godz. 13.30 

w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 

 

  Posiedzenie poprowadził pan Roman Guździoł – Przewodniczący Komisji 

Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu Bydgoskiego, który po otwarciu 

obrad stwierdził quorum. W posiedzeniu uczestniczyło siedmiu z dziesięciu członków 

Komisji (Radny B.Al-Shaer dotarł na posiedzenie w pkt 4. porządku) oraz ze Starostwa 

Powiatowego w Bydgoszczy Starosta Bydgoski, Wicestarosta Bydgoski, Skarbnik Powiatu,  

Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych, Dyrektor Wydziału Komunikacji, a także 

przedstawiciele Komendy Miejskiej Policji w Bydgoszczy. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu. 

 

  Przewodniczący Komisji przedstawił Radnym planowany porządek posiedzenia 

(załącznik nr 2 do protokołu), który przyjęty został w głosowaniu jednomyślnie.   

 

  W dalszej części obrad Radni przyjęli protokoły z poprzednich posiedzeń Komisji. 

Protokół z posiedzenia w dniu 11 kwietnia 2018r. został przyjęty jednogłośnie. Protokół                        

z posiedzenia wyjazdowego w dniu 23 maja 2018r. został przyjęty przy 1 głosie 

wstrzymującym się, po uprzednim zgłoszeniu przez Radnego pana Tadeusza Zamłyńskiego 

poprawki polegającej na zmianie treści ostatniego zdania na: „Radny Tadeusz Zamłyński 

zgłosił dwa wnioski: 

- w sprawie przebudowy drogi Gądecz – Włóki, w tym chodnika i ścieżki rowerowej,  

- w sprawie przebudowy skrzyżowania na drodze w Gądeczu (proste rondo). Komisja                      

w głosowaniu jednomyślnie zaopiniowała pozytywnie obydwa ww. wnioski”. 

 

 W punkcie 4 porządku obrad, przedstawiciele Komendy Miejskiej Policji oraz 

Przewodniczący Komisji pełniący funkcję Prezesa Zarządu Regionalnego WOPR zapoznali 

członków Komisji z informacją w sprawie zabezpieczenia kąpielisk i miejsc wypoczynku 

letniego na terenie powiatu bydgoskiego. Udzielili również szczegółowych wyjaśnień                     

na zapytania Radnych: pana Tadeusza Zamłyńskiego czy planowane są patrole policji               

na rz. Wiśle,  pana Andrzeja Szmytki o dane kontaktowe Policji, pana Macieja Makowskiego 

o sposób  egzekwowania przez Policję zakazu używania niektórych rodzajów jednostek 

pływających, czy planowane są policyjne kontrole stanu trzeźwości na wodzie, gdzie 

zaplanowano w bieżącym sezonie patrole z udziałem ratowników WOPR i o zakaz wjazdu 

bez stosownego zezwolenia na teren plaży w Pieczyskach. Dalej Radna Małgorzata 

Niedźwiedzka zwróciła się z prośbą o dostarczenie większej ilości ulotek Policji promujących 

bezpieczeństwo wypoczynku letniego i zaprosiła przedstawicieli służb na organizowany w 

Szkole w Solcu Kujawskim „Dzień Dziecka”. Na koniec Radny Maciej Makowski 

zawnioskował  o konieczność przeanalizowania i zmiany zapisów uchwały Nr 100/XV/16  

Rady Powiatu Bydgoskiego z dnia 28 stycznia 2016r. w sprawie zakazu używania niektórych 

rodzajów jednostek pływających na wodach powierzchniowych Powiatu Bydgoskiego.   

 

  W punkcie 5 porządku obrad, członkowie Komisji zapoznali się z informacją  na temat 

funkcjonowania stacji diagnostycznych pojazdów samochodowych na terenie powiatu 

bydgoskiego (załącznik nr 3 do protokołu) nie wnosząc uwag. 
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 W punkcie 6 porządku obrad, Radni przystąpili do opiniowania materiałów                           

na XXXVII Sesję Rady Powiatu Bydgoskiego w dniu 21 czerwca 2018r.:  

1) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji o funkcjonowaniu Powiatowego Urzędu 

Pracy oraz sprawozdania z realizacji „Powiatowego programu przeciwdziałania 

bezrobociu, promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy do 2020 roku” 

za rok 2017 wraz z założeniami na rok 2018, został przez Komisję jednogłośnie 

zaopiniowany pozytywnie. 

2) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Powiatowego Programu 

Działań na Rzecz Osób niepełnosprawnych do 2020” za rok 2017, został przez Komisję 

jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

3) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania     

z wykonania budżetu Powiatu Bydgoskiego za rok 2017, został przez Komisję 

jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie.  

4) Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Bydgoskiego, został przez 

Komisję zaopiniowany pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym się.  

5) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 255/XXIII/12 Rady Powiatu Bydgoskiego                  

z dnia 22 listopada 2012r. w sprawie zmian organizacji instytucjonalnej pieczy zastępczej 

w powiecie bydgoskim, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

6) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli dla których ustalony plan zajęć jest różny                                

w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli prowadzących kształcenie w formie zaocznej i zasad rozliczania 

do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej, został przez Komisję 

jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

7) Projekt uchwały w sprawie określenia trybu postepowania o udzielenie dotacji z budżetu 

Powiatu Bydgoskiego spółkom wodnym, sposobu jej rozliczenia, został przez Komisję 

jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

8) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu udzielania 

dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze Powiatu 

Bydgoskiego, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

9) Projekt uchwały w sprawie powierzenia zarządzania odcinkiem drogi powiatowej 1909C 

Krukówko – Wierzchucinek – Witoldowo, na odcinku od km 2+810 do km 3+510, został 

przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

10) Projekt uchwały w sprawie powierzenia zarządzania odcinkiem drogi powiatowej 1508C 

Niemcz – Jarużyn (ul. Kolonijna) na odcinku od km 1+965 do km 2+061, został przez 

Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

11) Projekt uchwały w sprawie powierzenia zarządzania odcinkiem drogi powiatowej 1601C 

Kokocko – Czarże – Dąbrowa Chełmińska na odcinku od km 0+000 do km 3+100 i od km 

4+300 do km 9+800 oraz drogi powiatowej nr 1542C Rafa – Dąbrowa Chełmińska                     

na odcinku od km 3+300 do km 4+600, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany 

pozytywnie. 

12) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Bydgoskiego w sprawie uchwalenia 

Statutu Powiatu Bydgoskiego, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany 

pozytywnie. 

13) Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Powiatowi Bydgoskiemu lub jego jednostkom organizacyjnym wymienionym w art. 9 pkt 

3, 4 i 13 ustawy z dnia 27.08.2009r. o finansach publicznych, warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz 

wskazania organu uprawnionego do udzielania tych ulg, został przez Komisję 
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jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

14) Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Bydgoskiego na lata 2018 – 2028, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany 

pozytywnie. 

15) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Bydgoskiego na rok 2018, został przez 

Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

 

  W punkcie 7 porządku obrad, Radni nie poruszyli żadnych wymagających omówienia 

bieżących spraw Komisji. 

 

  W punkcie 8 porządku obrad „wolne wnioski i zapytania” pierwszy zabrał głos Radny 

Tadeusz Zamłyński. Podziękował za wykonanie oznakowania poziomego na odcinku                       

od Strzelec Górnych do Gądecza. Dalej Radny zwrócił uwagę na skrzyżowanie w Gądeczu                             

w sprawie którego występował już 15 września 2016r. Wymalowane zostały co prawda dwie 

linie poziome, które w pewnym stopniu problem rozwiązały. Aktualnie sytuacja nie jest też 

tak poważna ponieważ została zamknięta droga do Kusowa. Jednak po jej otwarciu problem 

powróci. Na ostatnim wyjazdowym posiedzeniu Komisji, Radni zatrzymali się                                 

na skrzyżowaniu i też mieli dylemat jak wykonać manewr skrętu. Padła nawet propozycja 

budowy małego ronda.  Większym problemem jest jednak droga na odcinku  od Gądecza                 

do Włók. Pobocza zostały wykonane i na ten rok problem został rozwiązany. Jednakże                    

od września na drodze zostanie uruchomiona komunikacja autobusowa podmiejska. Droga 

jest jednak wąska i niewymiarowa. Dodatkowo wzdłuż drogi przebiega ścieżka rowerowa.         

Po zamknięciu drogi Gądecz – Kusowo drastycznie wzrósł również ruch samochodów 

ciężarowych i pojazdów rolniczych. Droga jest już dewastowana, asfalt popękany. W związku 

z powyższym Radny zaapelował o przebudowę drogi, dostosowanie jej do aktualnie 

obowiązujących norm szerokości i jednoczesne rozwiązanie problemu ronda w Gądeczu.  

Powyższe stanowisko podzielili członkowie Komisji na ostatniej wizji lokalnej. Następnie 

Radny na prośbę Wójta Gminy Dobrcz zaapelował o wykonanie drogi z Trzebienia do 

Niciszewa.   W odpowiedzi Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych poinformował o planach 

Kolei związanych z przebudową linii kolejowej krzyżującej się z tą drogą powiatową. W 

sprawie drogi w Gądeczu Starosta zwrócił uwagę, że realnie najwcześniej inwestycja ta 

będzie mogła być realizowana za trzy lata. Przypomniał, że na najbliższe dwa lata Powiat ma 

już zaplanowane pewne inwestycje i projekty w trakcie realizacji. Musi również liczyć przede 

wszystkim na środki własne. Dalej Radny Tadeusz Zamłyński poinformował, że została już 

zlecona dokumentacja na budowę ronda w Strzelcach Górnych. Umowa została podpisana,                

a środki na dokumentację i wykup terenu przez Gminę zabezpieczone. Następnie głos zabrał 

Radny Andrzej Szmytka, który poinformował że aktualnie na terenie gm. Białe Błota trwa 

koszenie poboczy i zapytał się czy może być obecny przy odbiorze prac. Starosta 

zaproponował, aby ewentualne uwagi przekazywać na bieżąco Dyrektorowi Wydziału Dróg 

Powiatowych.   

 

 Po wyczerpaniu tematów ujętych w porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego o godz. 14.54. 
 

Protokołowała: Paulina Wengler 

 

Podpisy członków Komisji: 

1. Roman Guździoł 

- przewodniczący komisji    ……………………………………….. 

2. Bashar Al-Shaer 

- wiceprzewodniczący komisji  ……………………………………….. 
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3. Piotr Kozłowski     

- sekretarz komisji    ……………………………………….. 

4. Piotr Chudzyński    ……………………………………….. 

5. Romuald Góralczyk   ……………………………………….. 

6. Radosław Kempinski   ……………………………………….. 

7. Maciej Makowski    ……………………………………….. 

8. Małgorzata Niedźwiedzka  ……………………………………….. 

9. Andrzej Szmytka    ……………………………………….. 

10. Tadeusz Zamłyński   ……………………………………….. 


